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Innledning 

Malvik Idrettslag (MIL) er et selveiende og frittstående idrettslag med personlige medlemmer. 

Som medlem av Norges Idrettsforbund følger vi NIF`s lov og er tilsluttet Trøndelag Idrettskrets 
og Malvik Idrettsråd.   

Formål 

Idrettslagets formål (jf. MILs lov § 1) er å drive idrett organisert i Norges idrettsforbund og 
olympiske og paralympiske komité (NIF). Arbeidet skal preges av  
- frivillighet  

- demokrati  

- lojalitet  

- likeverd  
 
All idrettslig aktivitet skal bygge på grunnverdier som  
- idrettsglede  

- fellesskap  

- helse  

- ærlighet  
 
Målsetningen søkes oppnådd ved avholdelse av planmessig trening og konkurranse i de 
idrettsgrener som til enhver tid fremgår av lagets program. 

Visjon og verdier 

Følgende hovedmål for Malvik idrettslag ble vedtatt på årsmøtet i 1992:  
 
1. Malvik idrettslag skal ha plass til alle  

2. Det skal være trivelig og trygt i Malvik idrettslag  

 
For å nå oppfylle disse verdiene, gjelder følgende forutsetninger:  
 
1) Vi skal være en viktig aktør i nærmiljøet  

2) Vi skal ha et bevisst forhold til vårt samfunnsansvar gjennom et godt verdigrunnlag og 
samarbeid  

3) Vi skal ha idrettslig kvalitetstilbud, tilpasset medlemmene  

4) Vi skal legge vekt på tilhørighet og miljø i arbeid i laget  

5) Vi skal sikre at folk som tar kontakt og viser engasjement skal bli møtt med velvilje og respekt  

6) Vi skal samarbeide med skoler i vårt nærmiljø  

7) Vi skal spille en naturlig rolle i oppvekstmiljøet i Malvik kommune  

8) Vi skal tilrettelegge for medinnflytelse og ansvar  

9) Vi skal ha attraktive grenuavhengige mosjonstilbud  

10) Det skal være økonomisk overkommelig å delta i Malvik idrettslag  
 
 
 
 



 

3 
 

 
 
Hovedstyrets sammensetning i perioden 19.04.2023 – 21.03.2024  

 
- Leder: Beate Kvamstad-Lervold 
- Nestleder: Didrik Tårnesvik (svømming) 
- Styremedlem: Ole Gunnar Kjøsnes 
- Styremedlem: Gørill Gyllan 
- Styremedlem: Trine Nøstmo 
- Styremedlem: Vidar Furu (håndball) 
- Styremedlem: Steinar Lille (fotball) 
- Vara: Andrea Kjesbu Selvåg 
- Vara: Bård Magnus Lyngen 

 
Merknader hovedstyret: 

 

Trine Nøstmo valgte å trekke seg fra sitt verv som styremedlem. Bård Magnus Lyngen vedtatt 

som ordinært styremedlem med virkning fra 01.01.24.  

 
Ansatte 

Daglig leder 100% stilling: Merete Rønning Larssen-Aas 

Økonomiansvarlig 20% stilling + timebasert: Siri Eide 

Trenere allidrett: 

- Vårsesongen: Ema Idriz, Oskar Gjervan, Hannah Sørelv 
- Høstsesongen: Marielle Skammelsrud, Vilde Eidem, Vegard Sneisen 

 

Øvrig aktivitet 

Barneidrettsansvarlig: Merete Rønning Larssen-Aas 

Ansvarlig politiattest: Merete Rønning Larssen-Aas 

Leder kontrollutvalg: Marit Malvik 

Leder Valgkomite: Lars Erik Strømsnes 

 

Medlemstall 

Medlemstall 

Samordnet rapportering 2023 
Total org Kvinner Menn 

 0-5 6-12 13-19 20-25 26- Total 0-5 6-12 13-19 20-25 26- Total 

2386 12 230 189 70 578 1079 25 294 220 85 683 1307 
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Kommentarer til medlemstall 

- 0-5 år: Små støttemedlemmer uten gren  

- 6-12 år: Økning med 27 barn  
- 13-19 år: Stabilt med totalt 410 mot 409 i 2022. 
- 20-25 år: Stabil med totalt 155 mot 148 i 2022. 16 stk flere kvinner, 9 stk færre menn.  

- 26- år: Økning med 57 medlemmer mot fjoråret.  
 

Medlemssystem 

Medlemsnett er vårt elektroniske medlemssystem, felles for hele Malvik IL. Her har klubben 
oversikt over medlemmene og hvilken avdeling/avdelinger de tilhører. Medlemskontingent og 
treningsavgift blir fakturert fra Medlemsnett. 

 

Styrearbeidet 2023 

Hovedstyret har i 2023 gjennomført 12 styremøter og har behandlet til sammen 85 saker. 
Hovedstyrets medlemmer har ivaretatt rollene leder for sportslig utvalg (se egen beretning 
under), leder markedsutvalg (se egen beretning under), arbeidsgiveransvar (se egen beretning 

under).  

Hovedstyret som ble valgt av Årsmøtet 19. april 2023 identifiserte tre områder som de mente 

trengte ekstra oppfølging: Økonomi, klubbhus og strategi. Alle styremøter har fra og med våren 
2023 hatt disse områdene på sakslista, sammen med de ordinære punktene som omhandler 
status på daglig drift. 

Hovedstyret har i 2023 avholdt 2 avdelingsmøter, der 1 avdelingsmøte var dedikert til opplæring i 

regnskapssystemet PowerOhice, og 1 som var kombinert strategi- og avdelingssamling.  

I løpet av året har et ordinært styremedlem av personlige årsaker trukket seg ut av styret. 

Varamedlem gikk da inn som ordinært styremedlem.   

Daglig leder var 50% sykemeldt fram til august 2023. En del av oppgavene som daglig leder 

normalt utfører ble derfor håndtert av hovedstyret.  

Økonomi  

MIL sin økonomi har over flere år hatt en negativ utvikling, med driftsunderskudd. Når vi ser på 

MIL sin økonomi under ett, så ser vi at driftskostnadene øker, både de som er knyttet til aktivitet i 
avdelingene (f.eks. lønn til trenere), og de som ikke er knyttet til aktivitet (f.eks. lønn ifm. 
regnskapsføring  og medlemshåndtering). De fleste av kostnadene som ikke er knyttet til aktivitet 

føres på hovedlaget, men dette har ikke blitt kompensert for på inntektssiden. Denne måten å 
drive økonomi på er en utfordring for MIL, fordi det også gir likviditetsproblemer. Hovedlaget var 
nært å ikke kunne utbetale lønn til ansatte i juni. Dette sammenfaller med at inntektene er 

uforutsigbare. Daglig leder har i 2023 brukt mye av sin tid på å sende søknader om støtte til 
prosjekter, men det er vanskelig å forutsi om vi får tilslag. Utfordring med sponsorinntekter er 

nærmere beskrevet under avsnittet om markedsutvalget. Dette er ikke unikt for MIL, og vi har i 
løpet av 2023 sett flere oppslag i media om idrettslag som sliter med samme situasjon og der de 
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går ut og ber om mer ohentlig støtte til å opprettholde aktivitet som er så viktig for 
lokalsamfunnet. Hovedstyret erkjenner at utviklingsprosjekt på økonomi ikke har gitt ønsket 

ehekt. Det er derfor sterkt anbefalt at det nye hovedstyret valgt av Årsmøtet 2024 setter økonomi 
som høyeste prioritet for 2024, med særlig fokus på å etablere nye inntektskilder.  

Det vises videre til økonomisk beretning for 2023, der tiltaksplan for økonomi er en del av det.  

Regnskapssystem 

MIL har fra 1.1.2023 benyttet regnskapssystemet Power Ohice, og SMN 1 Regnskapshuset som 

leverandør av tjenester. Erfaringene så langt er at Power Ohice er en bedre løsning enn de vi 
tidligere har hatt, med enklere brukergrensesnitt. 

Markedsutvalg 

Markedsutvalget har i 2023 bestått av representanter fra avdelingene Fotball, Håndball samt 

daglig leder og nestleder i hovedlaget. Det har vært gjennomført 2 møter og ellers har 
enkeltsaker blitt håndtert på sirk.  

Markedsutvalget skal arbeide med større avtaler som skal dekke hele idrettslaget og gi faste, 
større inntekter. Skal man få til et velfungerende utvalg, bør man utvide utvalget med flere 

medlemmer og finne en dedikert person med trehende kompetanse som kan lede 
utvalgsarbeidet og ha dette som eneste oppgave for klubben. Utvalget bør også invitere alle 
avdelinger slik at man kan se laget i et helhetsperspektiv. 

Sportslig utvalg 

Sportslig utvalg har i 2023 bestått av et medlem fra hovedstyret (leder av SU, og sportslige ledere 
i avdelingene. Det har vært gjennomført to møter i 2023, der ulike dilemma har blitt diskutert. I 
2023 har særlig HIL-MIL-samarbeidet i fotball og foreldrestyrte treninger på vinterstid vært 

diskusjonstema. Det har vært jobbet med en sportslig avtale, som foreløpig ikke er underskrevet 
av alle avdelinger. Arbeidet må ferdigstilles våren 2024. 

Utviklingsprosjekter 

Økonomi 

Det har vært forsøkt å finne en modell for fordeling av felleskostnader i idrettslaget som er 

rettferdig og håndterbar for både avdelinger og hovedlag. Ulike modeller har vært foreslått og 
diskutert i hovedstyret, men ingen har foreløpig kommet til vedtak. Avdelingene ble varslet om at 

en fordelingsmodell kunne komme før budsjettprosessene høsten 2023, men det lyktes vi ikke å 
få på plass i tide før budsjettene ble satt. 

Ressurser med kompetanse på økonomistyring og markedsarbeid ble invitert inn til hovedstyret 
for rådgivning. Hovedinnspillet fra disse var at MIL i all hovedsak må øke arbeidet med å skape 
nye inntektskilder. 

Det vises videre til økonomisk beretning for 2023, der tiltaksplan for økonomi er en del av det. 

Klubbhus 

Det har i 2023 vært jobbet aktivt for å sikre best mulig økonomiske rammer for det nye 
klubbhuset. Hovedmålet har vært å jobbe for et klubbhus som kan romme de behov vi har for 
fremtiden, både ift. drift, sportslig aktivitet, og som en samfunnsaktør, samtidig som klubbhuset 
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ikke skal medføre for stor økonomisk risiko. Klubbhus har stått på sakslisten til alle styremøter, 
der det har blitt orientert om arbeidet fra styringsgruppen, som har utført prosjektarbeidet på 
vegne av hovedstyret.   
 
Se videre sak 10.1 Klubbhus. 
 
Strategi 

Det har i 2023 og starten av 2024 vært avholdt 2 strategisamlinger der alle styrene i avdelingene 

har vært invitert til å delta. En plan for strategiprosessen er utarbeidet. Formålet er å identifisere 
hvilket idrettslag MIL ønsker å være fremover, og en ønsket ehekt er en større fellesskapsfølelse i 
MIL. Hovedfokus på første samling var å identifisere hvilke tema avdelingene mener er viktig å 

diskutere i løpet av strategiprosessen. Andre samling tok for seg et av disse, som var sport, og 
der ulike sportslige dilemma ble diskutert. Strategiprosessen skal pågå i hele 2024 og målet er at 

strategien blir vedtatt av Årsmøtet 2025.  

 

 

 

 

 

Allidrett  

Vårsesongen 2022 besto av trenerne Ema Idritz, Oskar Gjervan og Hannah Sørelv, og 
høstsesongen Marielle Skammelsrud, Vilde Eidem og Vegard Sneisen. Alle er ungdommer i VGS 
alder, lokale fra Malvik. MIL samarbeider med Malvik VGS for å rekruttere ungdommer som 
trenere. Takk til Malvik VGS for godt samarbeid til fordel allidrett. Pr desember 2023 var det 55 
barn født 2017 og 68 barn født 2018. Tilbudet opplever høy deltakelse på oppstarts kull. Det er 
mange spente barn som kommer på trening de første ukene i august/september. Allidrett er 
selve inngangen til idrettslaget, et første møte med klubben. Nytt av året var utdeling av 
spesialdesignede trenings-trøyer med «Æ e en stolt MILèr» på ryggen, -gratis for alle barn på 
allidrett. Tilbakemeldinger fra barn og voksne var utelukkende positivt, og det var stor stas under 
selve utdelingen. Barna går med trøyene i barnehagen og på skolen. Noen sover med den om 
natta og mange bruker trøya på trening. Fra klubb er dette er bevist valg for å bidra til flest mulig 
lengst mulig.    
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Med høyt oppmøte blant 
de yngste har vi måtte 
dele denne gruppen i to i 
gymsal. For disse betyr 
det 30 min trening hver 
mandag i gymsal-ukene. 
Trenden fra i fjor er den 
samme. Deltakertall for 
de eldste minsker utover 
år to. Det velges aktivitet 
mer ut fra interesse.  
 
Tusen takk til alle våre 
trenere for et flott 
aktivitets-år på allidrett. 
Det gjøres her en 
formidabel jobb for tidlig 
innsats i Malvik 
Idrettslag. Nøkkelen til 
suksess er fokus på lek 
som metode for trivsel og mestring.  
 
 
17.mai feiring  

 

Med trofaste Knut Radman i spissen, sto også i år MIL for 
feiringen på Vikhammer. For andre år på rad gikk folketoget 
med start fra Bunnpris Hundhamaren.  Vi takker Knut for 
god organisering og også alle frivillige og lag som bidro til 
en flott feiring av nasjonaldagen.  
 

 

 

St. Olavs loppet 

 

MIL med årlig ansvar for veksling på 
Vikhammer. I år som i fjor foregikk 
vekslingen inne på Viksletta 
Stadion. Dette med frivilligheten på 
plass for ulike arbeidsoppgaver. 
Speaker for året var Ole Herman 
Sveian.  
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Idrettens dag / åpning ny idrettsflate / Malvik IL 90 år 

 
Vi har mye å feire i MIL! I år hadde vi ekstra grunn 
til å juble for ny idrettsflate på Vikhammer. Tusen 
takk til Malvik kommune som legger til rette for 
aktivitet i Malvik. Den nye banen åpnet august 
2023, og folket kunne ta i bruk en flott fotball- og 
friidrettsbane over nye Vikhammer 
Ungdomsskole. Klubben la opp til storslått 
åpning i en «Idrettens dag». Over 200 o-kart og 
medaljer ble delt ut til fornøyde barn som fikk 

prøve alle aktivitetene. Det var totalt over 400 stk. som tok turen denne dagen.   
 
Ordfører Trond Hoseth åpnet anlegget ved å løpe 60metern og også skyte strahespark!  
Leder fotball Steinar Lille, ordføreren, sportslig leder i friidrett Ingvill Saksvik-Lehoullier og 
styreleder MIL Beate Kvamstad-Lervold blir intervjuet ifm. med det nye anlegget.   

 

 
 

Vi er et rikt idrettslag med en lang historie. 
Markering av 90 år som idrettslag ble arrangert i 
Ytre Malvik Samfunnshus samme kveld. Her med 
innslag fra Bjørn Stuevold, gode historier, status 
og mer. Kake og kahe for de fremmøtte. Salg av 
MIL-boken samt et fortjent klapp på skulderen til 
fremmøtte ildsjeler.  
 
 

Presentasjon v/styreleder Beate Kvamstad-Lervold, historiefortelling og kake. 
 

   
 
Sak i Bladet: https://www.bladet.no/sport/i/mQ9lkg/aapnet-nytt-idrettsanlegg-jeg-liker-aa-
spille-fotball-og-haandball-men-padling-virker-kult 
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Samfunnsansvar 

 

Malvik IL er mer enn bare et idrettslag. Vi bruker 
aktivitet som metode for inkludering og integrering av 
mennesker i alderer 0 – 100 år. I løpet av året har 
klubben etablert et godt fotfeste som viser hvilket 
samfunnsansvar vi som idrettslag er i stand til å ta.  
 
Vi arrangerer havkurs for flyktninger, kles- og 
julegaveinnsamling i samarbeid med Malvik Røde Kors 
og holder foredrag om samfunnsansvar på Trøndelag 
Fylkeskommune Drivkraft konferanse 2023. For å 
nevne noe. 
 
 
Gleden var stor da idrettslaget i mai 
mottok kr 327 000,- i støtte til 
mangfolds- og inkluderingstiltak for 
idrett og fysisk aktivitet.  
 

 
 
 
 
 
 
August 2023 ble daglig leder Merete invitert til bords med statsminister 
Jonas Gahr Støre. Her for å diskutere utenforskap, inkludering og 
verdien av idrettslag og frivillig arbeid. Vi mener at et godt samarbeid 
mellom de frivillige organisasjonene og Malvik kommune er viktig for å 
lykkes med helhetlig utvikling av lokalsamfunnet.  
 

 

Støttespillere  

 
Malvik IL er avhengig av samarbeidspartnere, støttespillere og sponsorer. All støtte er grunnlag 
for aktivitet i klubben. MIL ønsker å takke disse for et godt samarbeidsår 2023. 
 
Takk til: Sparebank 1 SMN, Coop Extra, Nor-Contact, Tverås Maskin, Fretex, Autosenteret AS, 
Polar Kraft, Konica Minolta, Idrettsbingo, Pizzabakeren, Bladet, Ida Eides Minnefond, Malviknytt, 
Malvik kommune og Røde Kors.  
 
Takk 

 
Malvik IL hovedstyret takker alle våre medlemmer for et aktivt og innholdsrikt år. Som idrettslag 
skal vi være stolte av det vi får til både på- og utenfor banen, i løypa og på løkka. Det er tross alt 
det viktigste. Så skal vi gjennom 2024 jobbe oss mer sammen som ett MIL, og vi skal snu alle 
steiner for å få økonomien på rett kjøl, slik at vi kan investere mer i utvikling av den klubben vi vil 
være i fremtiden. Vi må nesten ta det for gitt at kommunedirektørens mange forslag til kutt i 
2024 som rammer frivilligheten blir hindret av våre folkevalgte politikere. 
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På vegne av hovedstyret  
Beate Kvamstad-Lervold, styreleder Malvik IL 
 


